

Ordföranderåd Lp1Lv3

14/9 - 16

Närvarande:

Ordförande: Hanna Johansson
Sekreterare: Tage Berdenius Norström
SnKfKb: Alex Back
ERNST: Malin Stenbom
KfKb6: Kristine Ahlberg Delvin
bØf: Marcus Rasmussen
KAOS: Martina Olsson
KK: Erik Jiresten
KfIK: Moa Thorén
GP: Camilla Eriksson (ersatt av Vera Strandvik)
ValB: Gabriel Sjölund (frånvarande)
Styret: Gustav Eriksson
JubK: Leon Larsson (frånvarande)

Rundabordet och Lägeskoll - Mottagningen:

Mötet öppnades 12:05

KfKb6: Planerat Gasque med H6, hade inget sista veckan i mottagningen så det var skönt. Planerar aspning och ohmsittsar, Kristine är väldigt förkyld

SnKfKb: Har omstrukturerat Sn för att få bättre struktur i arbetet. Håller nu på att förbereda inför pluggfika samt matlabstugorna. Söker en person då Leon hoppade av. I övrigt mår vi bra!

Ernst: Planerar kandidatmiddagen, försöker få ihop alumner och mastersstudenter

KAOS: Tyckte att baleftersläppet gick väldigt bra, har planerat muggtorsdag, ser hur de nya eot-rajen blir.

bØf: Otroligt nöjda med Cluedo, Nollan hade nivån, kul att även de minderåriga fick gå på balen! Många är trötta och sjukdomarna löser av varandra.

KfIK: Hade sin första träning igår, 2 nymble var med och 17 personer deltog totalt

KK: Planerar Mk sittning och efter det är det kandidatmiddagen

GP: Har möte idag för att planera tidningen

ValB: -

Styret: Allt är bra, tackar alla som deltog och gjorde mottagningen så fantastisk. Har haft medarbetarsamtal samt Teambuilding. Känner oss taggade att dra igång våra projekt för hösten.

JublK: -

Utvärdering av Mottagningen

Utförande kommer vara likt de kommittékvällar som varit tidigare. Alla kommer sitta i grupper där olika frågor kommer att diskuteras.

Frågor att ta upp under kvällen:

- Biljettförsäljning
- Ansvar över sektionslokalerna
- Utvärdering av bastun
- Matkupongerna som såldes till Nollan
- Samarbete mellan kommittéer samt utlåning av material
- Avtal mellan K och KfKb gällande utlåning av Nox, Gastown och Spritköket
 - Sektionsfesten
- Utvärdering av Götaplatsdagen
- Tips till kontinuiteterna
- Hur det varit att vara sittande under mottagningen
- Alkoholnivå bland pHaddrar och kommittéer

Övriga frågor:

Något speciellt som folk önskar ta upp under hösten? – Om något kommer upp så kontakta Hanna via antingen Facebook eller mejl viceordf@kfk.se

Sektionslokalerna – dörrarna kommer nu vara låsta fram tills sektionsmötet, där det kommer utvärderas och där får sektionen ta beslut om framtida lösning. Styret har nu också fått tillstånd att ställa upp dörrarna.

Renoveringen – Mejla Lenis med de datum som är viktiga för event så ska ha försöka styra när renoveringen sker.

Förbudet av Caps – från NU kom det att samtliga sektioner accepterat beslutet och hittills har ingen större incident inträffat. Någon hade blivit påkommen med att kepsa kl 03:00 på fredagen då förbudet gick i kraft. I fråga om utvärdering av beslutet så kommer Kårstyrelsen själva först arbetet med detta då det även är nytt för dem.

Carrierservice – Önskar feedback då tjänsten inte utnyttjas till fullo. Är dropp in på lunchen för att få hjälp med tips till arbetsintervjuer.

Sektionsmötets datum är bestämt till 5/10 kl 17:30. Vad gäller inval av valberedningen kommer Gustav ha möte med hela sittande valberedningen för att besluta hur frågor och nomineringarna ska gå till.

KK-15 hade ett kontrakt med alla kommittéer samt föreningar då material ej togs hand om på ett bra sätt. Även 16 tänker nu genomföra ett sådant kontrakt för att få ordning på utlåningen så att alla vet vilka regler som gäller.

Mötet avslutades 12:36